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Abstract (en)
A jaw crusher is provided firstly with a crusher lifting drive in the form of two shaking elements (26, 28) mounted on the rear of the crushing jaw (20).
Surprisingly, this produces a degree of crushing power which is satisfactory for many applications (for example second crushing), but at the same
time reduces the stressing of crusher and base considerably so that extraction can occur with a more light-weight construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Backenbrecher wird erstmals mit einem Brechhubantrieb in Gestalt zweier auf der Rückseite der Brechbacke (20) montierter Rüttler (26, 28)
versehen. Dies ergibt überraschenderweise eine für viele Anwendungszwecke (z.B. das Nachbrechen) befriedigende Brechleistung, vermindert aber
dennoch die Beanspruchung von Brecher und Fundament deutlich, so daß mit einer leichteren Bauweise das Auslaugen gefunden werden kann.
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